
Resposta a la Ciutadania de CIU al Ple de 16-03-2011 
 
 
El Sr. Raventós diu: 
“Aviam. La meva pregunta va sobre l’enquesta, però veig que ja se n’ha 
parlat, perquè llavors resulta que és una enquesta sobre la imatge que es 
té del municipi. Llavors, clar, jo faria dues preguntes. Una, la primera, a 
l’oposició, per dir-los: creuen que aquesta enquesta s’ha de fer abans de 
les eleccions, quan sembla que sigui una campanya preelectoral de 
l’equip de govern? Queda molt així. 
 
I la segona pregunta: jo no he entès que es digués, almenys no ho he 
sentit, el que costa o el que ens costa a tots fer una enquesta d’aquest 
tipus en aquest moment de contenció econòmica. Llavors, em sembla que 
si hi ha contenció econòmica no crec que sigui el millor moment de fer 
una enquesta, o és que resulta que aquesta enquesta ha de servir per així 
poder fer la campanya i millor segons qui? O per què la gent sàpiga les 
meravelles del poble?  
 
Són aquestes dues preguntes. O sigui, una és a l’equip de Govern, si és 
que no ho he entès jo, el que costa, i l’altra a l’oposició, de dir si creu que 
és el moment més oportú de fer una enquesta d’aquest tipus.  
 
Gràcies.” 
 
El Sr. Pons diu: 
 
“Bé, jo agafaria el fil del que plantejava el regidor Figueras. És evident que aquí 
hi ha una intencionalitat molt controlada al respecte, i que de ben segur que 
des del departament de participació corresponent, segurament, hagués fet 
falta, i aquí caldria veure si s’ha fet o no s’ha fet, però que almenys hi hagués 
un informe tècnic que avalués la viabilitat de fer aquesta enquesta, no només 
en el temps, sinó també, com deia el regidor Figueres, per una qüestió 
econòmica i per una qüestió d’oportunitat de la situació i de la conjuntura 
econòmica, i de l’estimació de tot plegat.  
 
Però bé, malauradament estem davant d’una situació en què el seu govern, a 
corre-cuita, està fent plans. En un mes i mig hem tingut sis o set presentacions 
de plans, ara era la fotografia amb els cotxes nous de la policia local, el 
Facebook que corre al seu ritme, i que realment, des que ha començat el 2011, 
els mitjans públics estan experimentant una evolució que segurament no és la 
que tots desitjaríem, en ares de la transparència i de ben segur del respecte 
democràtic que hi hauria d’haver. 
 
En qualsevol cas, hi insisteixo, recuperant el fil de la qüestió, segurament seria 
bo tenir un informe tècnic que avalés la viabilitat i l’oportunitat de fer una 
enquesta com aquesta.” 
 


